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Z á p i s n i c a 

 

z 11. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce  

Veľký Lipník, konaného dňa 11. decembra 2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 
 

 11. riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva vo Veľkom  Lipníku  otvoril Ing. Peter 

Labant, ktorý privítal všetkých prítomných  na  zasadnutí.  Podľa prezenčnej listiny (príloha 

č. 1) boli prítomní 6 poslanci, čo je nadpolovičná väčšina a tak bolo zasadnutie uznášania 

schopné. Starosta oboznámil prítomných s nasledovným programom: 

 

1) Otvorenie – schválenie programu 

2) Voľba návrhovej komisie – overovateľov zápisnice 

3) Vyhodnotenie plnenia uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva 

4) Vypočutie prítomných občanov obce 

5) VZN č.3/2020 - o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi 

na území obce Veľký Lipník 

6) Rozpočet obce – a) plnenie rozpočtu obce 

                            b) rozpočtové opatrenia 

   c) stanovisko HK k rozpočtu obce na rok 2021 

   d) rozpočet obce na rok 2021  

7) Plán kontrolnej činnosti HK na I .polrok 2021 

8) Správa nezávislého audítora k účtovnej závierke za účtovné obdobie roka 2019 

9) Zápis do obecnej kroniky za rok 2019 

10) Plán zasadnutí OZ v roku 2021 

11) Žiadosti o poskytnutie dotácie (Charita SSV, Charita Prešov, Ľubovnianske okresné 

športové združenie) 

12) Prevod majetku obce (schvaľovanie zámeru) 

13) Prenájom obecných pozemkov 

14) Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Veľký Lipník 

15) Informácie starostu obce 

16) Interpelácie poslancov 

17) Záver 

 

K bodu 1/ Starosta predniesol navrhovaný program zasadnutia OZ podľa pozvánky, ktorá 

bola zverejnená na úradnej tabuli obce a na internetovej stránke.    

 Následne starosta navrhol o doplnenie resp. pozmenenie navrhovaného programu a to 

doplnením bodu 14) Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Veľký Lipník.               

O tomto zmenenom návrhu programu zasadnutia dal starosta hlasovať. 

   /Uznesenie č. 1/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 2/ Zápisnicu zo zasadnutia vyhotoví zapisovateľka p. Helena Gvozdiaková.  
  

Za členov návrhovej komisie pre prípravu uznesenia boli zvolení: Peter Labant 

  Ing. Milan Kuľanda, PhD. 
                                                                                                             

                                                                                                                 /Uznesenie č. 2/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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Za overovateľov zápisnice navrhujem:  Ján Bočkaj 

 PaedDr. Katarína Špesová 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 3/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 3/ Na predchádzajúcom 10. riadnom zasadnutí obecného zastupiteľstva dňa              

25. septembra 2020 boli prijaté uznesenia č. 1/4/2020 – 19/4/2020, ktoré boli starostom 

podpísané a zverejnené. Prijaté uznesenia boli splnené alebo sa plnia a nemám vedomosť 

o platnom a nesplnenom uznesení OZ.   

   /Uznesenie č. 4/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
 

K bodu 4/ O vypočutie požiadal p. Marián Mikuš, ktorý prišiel s návrhom, či by obec 

nepristúpila k výmene pozemkov. Ide o pozemok okolo ihriska pri píle, ktorý vlastni obec, 

výmenou za prístupovú cestu k ihrisku, ktorej je vlastníkom je p. Mikuš. Nakoľko predáva 

niektoré pozemky, navrhuje obci získať túto cestu.  

 Po zdĺhavej debate a rôznych názoroch na túto tému dospeli poslanci k záveru, že zoberú 

na vedomie túto ponuku od p. Mikuša a na najbližšom zastupiteľstve upresnia ako ďalej, 

prípadne ponúknu iný návrh na ktorý by pristúpili. 

                                                                                                                 /Uznesenie č. 5/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 5/  VZN ste obdŕžali ako pracovný materiál  a bol vyvesený na našej úradnej tabuli 

obce a  tiež na internetovej stránke obce dňa 24.11.2020. Do dnešného dňa neboli 

k predmetnému VZN dané žiadne pripomienky ani pozmeňovacie návrhy, preto by sme ho 

mali dnes schvaľovať, informoval starosta a podotkol, že toto nariadenie ruší:  

 

- VZN č. 1/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi 

na území obce Veľký Lipník, schválené dňa 10.6.2016,  

- VZN č. 2/2020, ktorým sa mení VZN č. 1/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s 

drobnými stavebnými odpadmi na území obce Veľký Lipník (Dodatok č. 1), schválené 

dňa 22.5.2020.  

Nariadenie nadobúda účinnosť dňa 1.1.2021.  

                                                                                                                 /Uznesenie č. 6/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 6/   

a) Materiál vypracovala účtovníčka obce p. M. Fillerová a zaslaný Vám bol ako pracovný 

materiál k zastupiteľstvu. Poprosím hlavného kontrolóra, aby Vám predniesol čerpanie 

rozpočtu poprípade, ak sa chce niekto konkrétne opýtať, otváram hneď diskusiu. 

Podotýkam, že túto informáciu beriete na vedomie. 

                                                                          /Uznesenie č. 7/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Materiál s rozpočtovými opatrením č. 6 a 7 Vám bol taktiež zaslaný v emaily ako 

pracovný materiál k zastupiteľstvu.  Rozpočtové opatrenie č. 6 sa týka výlučne ZŠ a 

rozpočtové opatrenie č. 7 ohľadom vyrovnania na jednotlivých položkách. 

 

                                                                          /Uznesenie č. 8/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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c) Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby predniesol svoje stanovisko k rozpočtu obce na 

rok 2021. Toto stanovisko beriete na vedomie. 

                                                                          /Uznesenie č. 9/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

d) Materiál k rozpočtu ste obdŕžali spolu s pozvánkou a taktiež bol vyvesený na našej 

úradnej tabuli obce a tiež na internetovej stránke obce 26.11.2020 t. j. 15 dni pred 

rokovaním a schvaľovaním obecným zastupiteľstvom. Tak ako každý rok je našou 

povinnosťou schváliť rozpočet s ktorým budeme pracovať v ďalšom roku. Aj v minulom 

roku sme v rozpočtovom opatrení schvaľovali rozpočet podľa východiskových 

štatistických údajov a podiele obci na výnose DPFO, avšak koronakríza vo veľkej miere 

zasiahla rozpočty obci. Koronakríza zatiaľ nekončí a ja verím, že odhady na budúci rok 

budú čo najpresnejšie, dodal starosta. 

                                                                          /Uznesenie č. 10/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 7/ Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce ste obdŕžali v materiáloch a bol 

vyvesený na našej webovej stránke obce od 26.11.2020 v časti úradná tabuľa  - oznámenie. 

Poprosím hlavného kontrolóra obce, aby Vás s týmto plánom oboznámil. Zároveň 

pripomínam, ak máte záujem, tak na ktoromkoľvek zastupiteľstve môžete hlasovaním tento 

plán kontrol rozšíriť o ďalšie kontroly, vyzval starosta poslancov. 

    /Uznesenie č. 11/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 8/ Aj táto správa nezávislého audítora bola súčasťou pracovného materiálu na dnešné 

zastupiteľstvo, pričom vyvesená bola na našej internetovej stránke obce od 7.12.2020 v časti 

úradná tabuľa – rôzne, kde sa nachádzajú aj staršie správy od roku 2014. Na stránke je 

zverejnená len časť audítorovej správy pre štatutárny orgán a obecné zastupiteľstvo. Kto 

z Vás by mal záujem o celú správu audítora kľudne si ju môže prísť kedykoľvek pozrieť do 

kancelárie účtovníčky obce, informoval v skratke starosta. 

                                                                           /Uznesenie č. 12/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 9/ Zápis do obecnej kroniky za rok 2018 bol vyvesený na úradnej tabuli obce aj na 

webovej stránke obce v časti úradná tabuľa - pripomienkovanie od 23. 6. 2020 do 9. 12. 2020 

a dodnes sa dá nájsť na úradnej tabuli obce v časti archívne záznamy. K zverejnenému návrhu 

neboli podané žiadne pripomienky a tak navrhujem schváliť tento text, aby bol následne 

zrealizovaný zápis do obecnej kroniky. 

    /Uznesenie č. 13/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 10/ Obec by mala zverejniť na svojej internetovej stránke obce plán zasadnutí 

obecného zastupiteľstva, ale môže sa stať, že niekedy bude potrebné doplniť zoznam 

o mimoriadne zastupiteľstvo alebo naplánovaný dátum pozmeniť, nakoľko si to vyžiadajú 

osobitné dôvody.  

Som rád, že aj napriek koronakríze sme sa vedeli vždy stretnúť za dodržania pandemických 

podmienok a rokovať osobne, podotkol starosta, preto verím, že aj v roku 2021 sa budeme 

takto stretávať, keďže veľa miest či obci prešlo na dištančnú formu zastupiteľstiev. 

 

 Návrh plánu zasadnutí obecného zastupiteľstva na rok 2021 je nasledovný, pričom všetky 

dní sú určené na piatok: 26. február, 30. apríl , 25. jún, 24. september, 10. december. 
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Termíny budú neskôr upravené aj na našej internetovej stránke obce v časti samospráva – 

zastupiteľstvo.  

    /Uznesenie č. 14/5/2020/ 
Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 11/  

a) Dňa 27.11.2020 bola obci doručená žiadosť o od Spišskej katolíckej charity, ADS 

Charitas, Spišská Stará Ves, ktorá žiada o poskytnutie dotácie na rok 2021 v sume 300 €. 

Dotáciu chcú použiť výhradne na sociálnu výpomoc, resp. nákup zdravotníckych 

pomôcok pre skvalitnenie života klientov. 

Po krátkej debate a zhode medzi poslancami, že ide hlavne o pomoc naším občanom bola 

žiadaná dotácia schválená.  

                                                                                /Uznesenie č. 15/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

b) Ďalšia žiadosť o poskytnutie dotácie v sume 400 € prišla od Gréckokatolíckej charity 

Prešov dňa 18.11.2020. Dotáciu chcú použiť na prevádzkové náklady zariadenia 

sociálnych služieb Domu sv. Anny v Starej Ľubovni, ktorý navštevuje prijímateľka 

sociálnych služieb z našej obce. Prijímateľke sa poskytuje starostlivosť, do ktorej je 

zakomponovaných viacero druhov činností ako sú prepráva klientov, sociálna 

rehabilitácia, záujmová činnosť, stravovanie, rozvoj pracovných zručností a iné, ktoré 

pozitívne vplývajú na fyzickú a psychickú pohodu prijímateľa.   

Požadovaná čiastka bola schválená. 

                                                                                /Uznesenie č. 16/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

c) Poslednú žiadosť sme obdŕžali od Ľubovnianskeho okresného športového združenia so 

sídlom v Starej Ľubovni, ktoré zabezpečuje športovú prípravu detí zameranú na futbal 

v našej obci pre cca 12 – 15 detí. Požadovanú sumu 500 € chcú použiť na cestovné 

náklady.  

Po krátkej diskusii bola schválená aj táto dotácia. 

                                 /Uznesenie č. 17/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 12/ Na obecný úrad boli doručené tri žiadosti ohľadom vysporiadania pozemku 

s obcou, preto si budeme tieto žiadosti schvaľovať jednotlivo, uviedol starosta. 

 

 Konkrétne 12.11.2020 bola obci doručená žiadosť od Márie Šimšajovej, kde na jednej 

časti jej pozemku, vedenej ako zastavané plochy a nádvoria o výmere 9 m² a na druhej 

časti pozemku, vedenej ako záhrada o výmere 6 m² je vlastníkom Obec Veľký Lipník. 

Jedná sa o pozemok na začiatku a konci pozemku majiteľky. 

 

Odporúčam schváliť zámer predaja časti týchto nehnuteľnosti. 

                                 /Uznesenie č. 18/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Dňa 10.12.2020 bola na obecný úrad podaná ďalšia žiadosť od Milana Gudeckého 

a Anny Grudeckej, kde z časti na ich pozemku je pozemok vedený ako zastavané plochy 

a nádvoria, ktorého vlastníkom je Obec Veľký Lipník. Jedná sa o pozemok na začiatku 

pozemku majiteľov, ktorý potrebujú ako príjazdovú cestu k parcele. Celková výmera, 

ktorú chcú žiadatelia odkúpiť je 50 m². 
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Odporúčam schváliť aj tento zámer predaja časti nehnuteľnosti. 

                                 /Uznesenie č. 19/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

 Aj posledná žiadosť bola doručená 10.12.2020 od Patrika Grudeckého, ktorý vlastni 

pozemok pri Milanovi Grudeckému, a ktorý žiadanú parcelu vo výmere 44 m² taktiež 

potrebuje ako príjazdovú cestu k pozemku.  

 

 Pri každej konkrétnej žiadosti starosta ukázal na mape o aký pozemok ide a v akej 

lokalite sa nachádza. Odporučil schváliť zámer predaja aj tejto nehnuteľnosti. 

 Vo všetkých prípadoch sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa, keďže dané pozemky 

výškovo a funkčne prislúchajú k pozemkom jednotlivých žiadateľov. 

 

                                 /Uznesenie č. 20/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 13/ Na minulom zastupiteľstve sme schvaľovali zámer prenájmu pozemkov v okolí 

bytového domu č. 340. Do dnešného dňa nám boli na obecný úrad doručené žiadosti 

o dlhodobý prenájom a dnes by sme ich mali schvaľovať.  

Konkrétne žiadosti starosta prečítal, následne ich poslanci jednohlasne schválili.  

 

                                                             /Uznesenie č. 21/5/2020; Uznesenie č. 22/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 14/ Doplnený bod kvôli predĺženiu platnosti do roku 2022. 

                                 /Uznesenie č. 26/5/2020/ 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 

 

K bodu 15/ V tomto bode starosta informoval: 

 

 Rekonštrukcia kancelárie sekretariátu – momentálne sa na nej pracuje, hneď po nej by 

sme sa mali pustiť do rekonštrukcie knižnice, keďže schválenú dotáciu môžeme vyčerpať 

do konca roka 2021. 

 Projekt Mas - máme podané dva projekty a to Rekonštrukcia Bus zastávok a Záujmový 

chodník prírodným, kultúrnym a historickým dedičstvom obce Veľký Lipník. Obidva 

projekty budú vyhodnocované a kontrolované na PPA. 

 Podali sme 2 projekty cez Environmentálny fond: 

1)  pokračovanie v budovaní kanalizácie, kde požadujeme cca 500 000 €. 

2)  nákup kompostérov, kde by každá domácnosť obdŕžala kompostér do domácnosti. 

Okrem týchto kompostérov sa v našej žiadosti uchádzame aj o nákup drviča konárov, 

nákup drviča kuchynského odpadu do školskej jedálne, pričom celková cena projektu 

je cca 65 000 € a spoluúčasť 5%. 

 Rekonštrukcia Obvodného zdravotného strediska – chcel by som dať vypracovať verejné 

obstarávanie na práce ako výmena okien, zateplenie fasády, nová strecha a pod. Prípadne 

pouvažovať, či by sme nešli do nejakého úveru, nakoľko aj kúrenie je katastrofálnom 

stave. 
 

                                /Uznesenie č. 23/5/2020; Uznesenie č. 24/5/2020; Uznesenie č. 25/5/2020/ 

 

Hlasovanie: ZA: všetci prítomní poslanci 
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K bodu 16/ Možnosť interpelácie nevyužil nikto z prítomných. 
 

K bodu 17/  Starosta obce Ing. Peter Labant poďakoval prítomným za účasť na rokovaní 

obecného zastupiteľstva a 11. riadne zasadnutie ukončil. 

 

 

 

Vo Veľkom  Lipníku, 11. 12. 2020 

 

 

Zapísala:  Helena Gvozdiaková    ........................................ 
 

 

 

Overovatelia zápisnice:   

 

Miroslav Kuľanda                          ......................................... 

 

Ján Bočkaj     ......................................... 

 

 

 

 

 

 

                   Ing. Peter Labant 

                        starosta obce
     


